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P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 20.05.2009, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art.46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent  motivat 1: dl.Antal Szilard, d.na Giurgiu 

Marinela venind pe parcursul şedinţei. 

 Dl. Secretar solicită membrilor consiliului alegerea unui preşedinte de sedinţă pentru 

următoarele 90 de zile, dl.Toadere Ioan  propune pe dl Paşcalău Ioanel obţinând 5 voturi pentru şi 8  

abţineri iar dl. Paşcalău Ionel propune pe d.şoara Cozea Marinela obţinând 9 voturi pentru şi 4 abţineri, 

fiind aleasă astfel în funcţia de preşedintă de şedinţă pentru următoarele 90 de zile. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal al şedinţei din data de 24.04.2009. 

 Dl Secretar menţionează că mai există propuse  pe  ordinea de zi încă 2 proiecte de hotărâri,   

urmând ca după avizare să fie  discutate în plen, lămuriri suplimentare în acest sens acordând dl 

primar. 

 Se supune la vot ordinea de zi  cu complectarea menţionată şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Cozea Silvia solicită să fie ascultaţi mai intâi invitaţii, care îşi expun  motivul prezenţei la 

această şedinţă. 

 Dl. Paşcalău Ionel solicită ca în măsura posibilităţilor acordarea unui ajutor pentru un cetăţean 

căruia i-a fost distrus autoturismul într-un incendiu. 

 Dl. Varga Andrei prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului Consiliului Local, cu suma de 454.000 lei,  lămuriri suplimentare acordând dl. 

Torok  Ferencz şi d.na Pandrea Rodica. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 11 voturi pentru şi 2 abţineri.  

 Dl. Varga Andrei  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului Consiliului Local cu suma de  11.150.000 lei, lămuriri acordând dl primar care 

menţionează că această sumă a fost aprobată de catre Consiliul Judeţean, reprezentând cofinanţări la 

unele proiecte. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Varga Andrei prezintă proiecul de hotărâre privind aprobarea sumei de 7.300 lei pentru 

organizarea Zilelor Huedinului. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Varga Andrei prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică,  privind 

aprobarea instituirii taxei de 0,2 lei/zi - amenajare standuri publicitare, lămuriri acordând dl. Torok 

Ferencz. 

 Dl Abrudan Sorin  şi dl Drăgan Sandu  solicită respectarea suprafeţelor  pentru care se plăteşte 

această taxă. Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea  transferării soldului rămas la desfiinţarea serv. economic la Autofinantate,  în sumă de 

18.912,22 lei, lămuriri acordând d.na cont. şef  Pandrea Rodica. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică, privind 

stabilirea impozitelor şi  taxelor pe anul 2009,  lămuriri acordând d.Varga Andrei, dl. Paşcalău Ionel  

propune majorarea impozitelor pentru unele mijloace de transport. 

 Dl Varga Andrei acordă lămuriri d.lui Pădurean Răzvan  privitor la modul de stabilire a 

impozitelor la persoane juridice. Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 7 voturi  pentru 



şi 6 abţineri. Intrucât cvorumul necesar pentru adoptarea hotărârii era de  8 voturi pentru (majoritatea 

consilierilor în funcţie) care nu s-au abţinut, hotărârea nu se adoptă. 

 Dl. Primar acordă lămuriri privitor la proiectul de hotărâre care vizează aprobarea  prelungirii 

închirieri spaţiului din  cadrul Policlinicii,  pentru a se obţine autorizarea aparatului de specialitate 

menţionând că în situaţia în care spaţiului respectiv  se va da o altă  utilizare contractul va fi modificat 

corespunzător. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal în 

supprafaţă de 1.617 mp pe str.Viilor,  dl Lazăr Ioan acordând lămuriri d.lui Abrudan Sorin. 

 Dl Secretar Cozea Dan  acordă lămuriri d.lui Varga Andrei  arătând că a fost identificată 

persoana care a depozitat reziduri ale materialelor folosite în construcţii pe str. Viilor urmând a se lua 

măsurile în consecinţă. 

 Dl.,Paşcalău Ionel  consideră că poate fi aprobat proiectul fără însă asigurarea pe cheltuiala 

Primăriei,  a utilităţilor. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate,  mai puţin dl Varga Andrei  

care se abţine. 

 Dl Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism,  privind 

introducerea în intravilanul orasului suprafaţa de 5.125 mp,   situată pe str. Horea f.n., lămuriri 

acordând dl Abrudan Sorin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Abrudan Sorin acordă lămuriri privind situaţia aprobării Regulamentului parcărilor publice, 

proiect avizat anterior de către comisiile de specialitate. 

 Dl.  Paşcalău Ionel solicită d.lui Popa Liviu o atenţie mai mare în efectuarea curăţeniei de către 

serviciul ecologic. 

 D.na  viceprimar participă la lucrările şedinţei. 

 Dl. Abrudan Sorin solicită să fie depus acest regulament şi pe site-ul Primăriei. Răspunde de 

asemenea d.lui Varga Andrei  privitor la pista de biciclete amnenajată pe str. Horea. 

 Dl Primar arată că vor fi transmise adrese persoanelor fizice şi juridice care deţin mijloace auto 

cu o masă peste 3,5 to, în sensul informării cu privire la prevederile hotărârii care interzice parcarea 

acestora pe domeniul  public. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea  trecerii din domeniul  public al oraşului Huedin,  în domeniul  public al Statului şi 

administrarea M.A.I, a spaţiului situat în str. A.Iancu nr. 9, în care şi-a desfăşurat anterior activitatea 

S.P.C.L.E.P, lămuriri în acest sens acordând dl secretar, care arată că în ceea ce priveşte  spaţiul ocupat 

de arhivă,  acest serviciu  va rămâne în continuare la dispoziţia acestuia, încheindu-se în acest sens un 

protocol cu  I.P.J Cluj . 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 

public al oraşului Huedin în domeniul  privat şi realizarea investiţiilor la obiectivul Casa de Cultură,  

situat în str. Horea nr.5. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului pe anul /2009 cu suma de 3.000 lei. 

 Dl Secretar acordă lămuriri d.lui Paşcalău Ioanel privind condiţiile legale pentru autorizarea 

serviciului de asistenţă socială. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei linii 

de credit cu C.E.C Bank de către SC Crişul SA Huedin în sumă de 110.000 lei, lămuriri suplimentare 

acordând d.na Viceprimar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 11 pentru 2 abţineri – d.na  Cozea Silvia 

şi Farkaş Marius  iar dl. Paşcalău Ionel nu a votat. 

 La diverse  dl Abrudan Sorin solicită lămuriri privitor la firma care a contractat lucrările cu SC 

Compania de Apă, SA propune ca o soluţie amenajarea unui canal tehnic pentru cablu. Solicită 

lămuriri privind cuantumul amenzilor acordate pentru neresptarea autorizatiilor de construire, respectiv 

modul de încasare a taxei pentru apă pluvială, lămuriri acordând dl Tămaş Dorin.  



 Dl Primar arată că a mărit cuantumul amenzilor acordare pentru a descuraja executarea 

constructiilor neautorizate, urmând a se solicita şi sprijinul Inspecţiei de Stat în Construcţii. 

Dl Abrudan Sorin  acordă lămuriri d,lui Drăgan Sandu  privitor la calculul impozitelor la 

imobile, dl Primar răspunde d.lui Tonca Ioan privitor la lucrările care vor fi executate la un drum de 

acces din Cetatea Veche.  

Dl Paşcalău Ioanel  solicită  săi fie comunicate în şedinţa viitoare dacă firmele sunt la zi cu 

taxele pentru terase, respectiv cele care gestionează panourile publicitare. 

Dl Dongolo Csaba prezintă Planul de redresare a SC Crişul SA. 

D.na Cozea Silvia solicită luarea măsurilor în vederea procurării cantităţilor de rumeguş pentru 

anul viitor.  

Dl. Paşcalău solicită luarea măsurilor pentru recuparea debitelor restante, îar dl Primar acordă 

lămuriri privitoare la festivităţile organizate cu ocazia Zilelor Huedinului. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.     

 

                      

 

            Preşedinte de şedintă,                                                   Secretar,  

               Farkaş Marius                                                         Cozea Dan 


